



03.07.2015

20. SOMMER-BOB & SKELETON-CUP in Ilsenburg
A B S A G E / C A N C E L L D



Liebe Kufensportfreunde,

auf Grund des geringen sportlichen Interesses (trotz Ausschreibung von Siegpriämien, Pokalen und Titeln) am 20. SOMMER-BOB & SKELETON-CUP 2015 in Ilsenburg ist das hohe personelle und finanzielle Engagement des Vereins nicht mehr zu rechtfertigen. Diese Entscheidung fällt uns schwer.

Der BOB & RODELCLUB 1924 Ilsenburg/Harz e.V. sagt den 20. SOMMER-BOB & SKELETON-CUP am 10 und 11.07.2015 hiermit ab.

Wir bitten um euer Verständnis und danken allen, die uns in den zurückliegenden Jahren die Treue gehalten haben und den Cup als eine willkommenen Leistungstest und Präsentation unserer Sportart im Sommerhalbjahr genutzt haben.

Love bobsleigh and skeleton friends,

due to the small sporting interest (despite tendering of prize money, trophies and titles) on 20 SUMMER BOB & SKELETON-CUP 2015 Ilsenburg the high human and financial commitment of the association is no longer justified. This decision is difficult for us.

The BOB & TOBOGGAN CLUB 1924 Ilsenburg / Harz eV says the 20th SUMMER BOB & SKELETON-Cup on 10 and 07.11.2015 from herewith.

We apologize for any inconvenience and thank all those who have kept us in the past few years the loyalty and have used the cup as a welcome performance test and presentation of our sport in the summer months.

Bob & Rodelclub 1924 Ilsenburg/Harz e.V.

E-Mail: office@brc-ilsenburg.de

Weitere Infos unter: www.brc-ilsenburg.de

